
// Vertaald artikel uit Rock Magazine van New Creation Church - Pastor Joseph Prince

God heeft een onwaarschijnlijk goed financieel beveiligings systeem voor Zijn
mensen. Hieronder zie je hoe pastor Prince de gelijkenissen uit Lukas 15 uitdiept
en Bijbelse antwoorden geeft op vragen over de financiën van christenen. Maar
wat in dit artikel besproken wordt, is niet voor iedereen. Alleen degenen die echt
Gods waarheid willen horen zullen er wat aan hebben. 

GODS BEST BEWAARDE GEHEIM OVER HET GEVEN VAN DE
TIENDE. KUN JIJ HET PAKKEN?

Niet zo lang geleden sprak de Here God duidelijk tot me over Zijn financiële strategie voor de
eindtijd.  Hij liet me zien hoe de openbaring van het brengen van de tiende hersteld zal worden
in de kerk van de eindtijd. Ik geloof dat de openbaring van deze waarheid een enorme zegen
zal zijn voor degenen die het ontvangen.

Wanneer je New Creation Church bezoekt, dan weet je dat ik in onze kerk uitleg dat God ons
leidt via de aanwezigheid of afwezigheid van Zijn vrede in ons hart. Maar wanneer God spreekt
met een hoorbare stem (dat is maar soms), dan weet ik dat wat Hij zegt voor ook de andere
kerken bedoeld is.

NIET VOOR IEDEREEN. ALLEEN VOOR DEGENEN DIE GELOVEN EN WILLEN
ONTVANGEN

Wanneer het gaat over onderwijs over het brengen van de tiende, zei de Heer: “Deze waarheid
is voor de enkelen die Mijn geheim voor voorziening willen ontvangen en als gevolg daarvan
een zegen worden voor Zijn hele koninkrijk. Dus wanneer je dit woord over de tiende werkelijk
ontvangt, weet dat de Heer je een belofte geeft: het zal je goed gaan.

Maar nogmaals wil ik benadrukken, omdat Hij het zo specifiek zei, dat de openbaring over dit
best bewaarde geheim rondom gezonde en overvloedige financiën niet voor iedereen is. Het is
echt alleen voor hen die van Hem willen ontvangen.

DE GELIJKENISSEN

Hij liet me zien dat de drie gelijkenissen in Lukas 15 verwijzen naar het einde van de tijden.
Want in het einde van de tijden zullen alle dingen die de kerk ooit verloren heeft, hersteld
worden. Laten we even kort kijken naar iedere afzonderlijke gelijkenis van deze drie.

Lukas 15 vers 4
Als iemand van u honderd schapen heeft waarvan er één verloren is geraakt, laat hij dan niet de
negenennegentig andere in de woestijn achter om naar het verdwaalde dier op zoek te gaan
tot hij het gevonden heeft?

Nou. Er is eigenlijk geen enkele herder die dit zou doen. Alle schapen achterlaten. Maar eentje
deed dit: Jezus, de goede Herder!
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De volgende gelijkenis gaat over de 10 zilverstukken. Lukas 15 vers 8
En als een vrouw tien drachmen (zilverstukken) heeft en er één verliest, steekt ze toch de lamp
aan, veegt het hele huis schoon en zoekt ze alles af tot ze het muntstuk gevonden heeft?

En na deze gelijkenis, lezen we in vers 11 tot 32 over de gelijkenis van de vader en de verloren
zoon die thuiskomt terwijl hij net zijn hele erfenis verkwanseld heeft.

Deze drie gelijkenissen laten in chronologische volgorde de geschiedenis van de kerk zien. We
zien ook de drie-eenheid van God terug: de Vader, de Zoon en de Heilige Geest in ieder van
deze gelijkenissen. In de eerste gelijkenis is Jezus de herder, die de 99 achterlaat om het ene
schaap te vinden verloren was. In de tweede gelijkenis zie je de vrouw. Zij is het beeld van de
kerk in wie de Heilige Geest is – De Heilige Geest is het die de lamp doet branden als de
verloren munt gezocht moet worden. En als laatste zien we de vader die een beeld is van
Vader God die op de uitkijk staat voor de verloren zoon.

En dit is de openbaring die ik graag met je wil delen: In de eerste gelijkenis zie je hoe God
herstelt in de kerk dat gelovigen als schapen zijn. Vandaag de dag weten velen van ons in de
kerk dat we Zijn kudde zijn en daarom spreekt de gelijkenis van velen (100) schapen. Maar niet
velen weten dat we ook zonen zijn. Onderwijs over zoonschap is namelijk een topic voor
volwassen gelovigen. Pas wanneer je Gods genade voor jezelf omarmt, kun je pas begrijpen
dat je een zoon (kind) bent van God.

Het volgende wat God wil herstellen zien we in de gelijkenis van de 10 zilvermunten.  Deze
gelijkenis gaat over hoe het geven van de tiende verloren is gegaan. De munten staan voor
onze financiën, onze voorspoed. Zilver staat voor verlossing (redemption) en de lamp laat zien
dat onze geest wordt verlicht door Gods woord van openbaring. En in dat licht vinden we het
missende deel van onze financiën: het tiende deel.

Waarom ‘10’ zilveren munten? Vraag je je wellicht af. Nou, deze waarheid is niet voor alle 100,
maar voor de 10. Met de tiende zul je ontdekken wat heilig-zijn betekent; dat je ontastbaar
wordt voor het slechte in de wereld. Je zult ontdekken dat heilig zijn ‘apart gezet van de rest’
betekent. Dus de tiende, die ook wel de eerste opbrengst genoemd wordt (eersteling) of 10
procent, wordt heilig wanneer het aan God geofferd wordt. Voor Hem is het tiende deel alles.
Het zit vast aan het geheel. En wanneer de tiende heilig is, dan is de rest dat ook. En de duivel
kan niet bij dat wat heilig is.

Niet zo lang geleden liet de Heer me iets moois zien, Hij zei, “Zoon, Ik heb de hele wereld op
deze manier ingericht. Want Mijn Zoon Jezus is de eersteling. Ik gaf Jezus aan de wereld als de
tiende. En de wereld accepteerde de tiende, maar begrepen het niet en deden daarom iets
wat Ik voorzien had. Ze offerde de tiende als een brandoffer aan het kruis en redding kwam
voor de hele wereld.

De Bijbel zegt, “…Maar Christus is werkelijk uit de dood opgewekt, als de eersteling van de
gestorvenen. 21  Want zoals de dood er is gekomen door een mens, zo is ook de opstanding uit
de dood er gekomen door een mens. 22 Zoals allen sterven in Adam, zo zullen allen ook tot
leven komen in Christus. 23  Maar ieder op de voor hem bepaalde tijd: Christus als eerste en
daarna, wanneer Hij komt, zij die Hem toebehoren.” (1 Corinthiers 15 vers 20) 

Christus is de eersteling en wij zijn de 90 procent. Want Hij stond op uit de dood, en dus zullen
wij opstaan! Omdat het tiende deel heilig is, zijn ook wij die in Hem zijn heilig.
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Op zondag morgen, 22 september 1940 hoorde ik een preek over Johannes 12 vers 24
“Werkelijk, Ik verzeker u, als een graankorrel niet in de aarde valt en sterft, blijft het één
graankorrel, maar wanneer hij sterft brengt hij veel vruchten voort.”

Ik ben molenaar en het leek me mooi om op een unieke manier te bewijzen hoe echt God is.
En zo voelde ik me geleid om het volgende te doen op de eerstvolgende donderdag, en dát
wat er vervolgens gebeurde is over de hele wereld gegaan. Ik plantte 360 graankorrels,
slechts 1 kubieke inch (= 35,230 kubieke centimeter) om een klein korenmaatje te maken. Het
was echt een klein begin.

Toen ik het graan plantte op 26 september 1940 op een akkertje van 4 bij 8 voet (+/- 3m2)
vertelde ik degenen die erbij waren dat we van de opbrengst een tiende zouden geven en de
rest zouden her planten. Je ziet, ik nam Maleachi 3 vers 10 heel serieus.

In 1941 oogstten we het kleinste graanveld ter wereld. Gelijk gaven we een tiende deel van de
winst aan de lokale Quaker kerk en her plantten we de overige 45 kubieke inch (737,4 cm3)
in september 1941.

In de zomer van 1942 oogstten we voor de tweede keer met ouderwets gerei en ontdekten
dat de opbrengst 55 keer zo groot, of te wel 70 pond (31,75kg) in gewicht. Weer gaven we een
tiende deel en plantten het overige deel 63 pond (28,58kg) voor de derde keer op rij in een
akker van Henry Ford, die een grote boerderij had vlakbij Tecurnson.

In 1943, bracht deze akker (0,4 hectare) 16 korenmaten voort uit die ene kleine korenmaat
met zaadjes. Henry Ford zelf kwam ook kijken en zorgde dat het graan geoogst werd. En hij
zorgde vervolgens ook voor een akker om voor een vierde keer te kunnen door zaaien.

In 1944 oogstten we de 5,7 hectare 389 korenmaten. Bedenk je dat we het eerste jaar maar
een klein korenmaatje oogsten en dit nog maar jaar 4 was. In 1944 gaven we weer een
tiende deel aan de kerk en her plantten we het overige deel voor de vijfde keer in een stuk
land van Henry Ford. We plantten deze keer in 93 hectare akkerland.

In de zomer van 1945 kwam een vloot! maaidorsers naar het akkerland van Ford om de
enorme lading van 5.555 korenmaten te oogstten. De marktwaarde van 1 korenmaat was
toentertijd 1,55 dollar. De totale marktwaarde dus 8.610,25 dollar en een tiende deel 861,03
dollar ging naar de kerk, die het op hun beurt doorgaven aan een ziekenhuis.

EEN EXPERIMENT OM HET GEVEN VAN DE TIENDE TE BEWIJZEN

Vanzelfsprekend is het niet de bedoeling dat we ons geloof op ‘wankelbare dingen’ richten.
Wanneer je je geloof richt op bijvoorbeeld de aandelenmarkt, dan zul je zeker teleurgesteld
raken. Wat ik deel over de tiende, is iets rotsvasts. Het is het financiele plan van de hemel zelf
en kan niet wankelen. 

Wist je dat veel rijke mensen, zoals Henry Ford, JL Kraft (Kraft Cheese), William Colgate en HJ
Heinz bekend stonden als mensen die trouw hun tiende brachten? Ze hebben het principe
van de tiende toegepast en hebben gezien hoe trouw God is aan wat Hij belooft in Zijn
Woord.
In het Time Magazine (van 30 juli, 1945) stond een artikel over een experiment door een man
genaamd Perry Hayden. Hij wilde bewijzen dat de tiende geven, de sleutel is tot voorspoed en
zo besloot hij om een kubieke inch graan te planten en ieder jaar het tiende deel van de winst
te geven. Hieronder lees je het experiment van Perry Hayden:
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… nadat Henry Ford de vijfde oogst aan me had overgedragen, verkochten we de 5000
korenmaten aan ongeveer 250 boeren in Michigan en andere aangrenzende staten. De
boeren waren akkoord gegaan dat ze het koren zouden planten in 1946 en een tiende deel
van de winst zouden geven in hun eigen kerk.

In de zomer van 1946 verwachten we een korenoogst met een waarde van 100.000 dollar!!!
Besef je dat dit allemaal begon met 360 korreltjes die we 6 jaar geleden hadden geplant, waar
we vijf jaar trouw onze tiende van hadden gegeven.

DE TIENDE IS EEN ZEGEN DIE ZORGT DAT DE BELOFTES ZICHTBAAR WORDEN

Begrijp goed, we geven de tiende niet is om rijk te worden – hoewel dat wel het logische
gevolg is volgens Gods woord. Christenen zijn rijk dankzij het kruis. 

De allereerste reden waarom we de tiende geven, is omdat we zo laten zien hoe groots Jezus is. 

Maar hoe rijk we worden, hangt af van de openbaring die we hebben over het geven van de
tiende.

Hebreeen 7 vers 4-6
Hieraan kunt u zien hoe belangrijk hij (Melchizedek) was: Abraham, de aartsvader, gaf hem
een tiende van wat hij had buitgemaakt. 5  De afstammelingen van Levi die het priesterambt
ontvangen, moeten volgens de wet tienden heffen van het volk, dat wil zeggen van hun
broeders en zusters, die toch ook nakomelingen van Abraham zijn. 6 Maar hoewel hij niet met
hen verwant was, heeft Melchizedek tienden geïnd van Abraham en de man gezegend die de
beloften ontvangen had.

Abraham gaf zijn tiende om te laten zien hoe groots Melchizedek was (Melchizedek is een
beeld van Jezus). Later zou het brengen van de tiende een regel in de wet worden. Mensen
werd opgedragen om de tiende te geven. In de tijd waarin de wet (oude verbond) leidend was,
namen de Levitische priesters de tienden aan van de mensen, er wordt nergens genoemd over
de zegen die de gevers dat zou opleveren.

Maar onder de genade (Abrahams tijd en ook onze tijd), wanneer je nu je tiende geeft, dan
word je gezegend. Melchizedek ontving de tiende van Abraham en hij zegende Abraham die
de beloftes ontvangen had. Deze zegen werkt als een katalysator – het ontketent de beloftes.
Wanneer je je tiende geeft, dan zegent God ‘jou’. ‘Jij’ die al de beloftes hebt gekregen dankzij
het kruis. En deze zegen zal ervoor zorgen dat de beloftes zich zullen manifesteren in je leven. 

God belooft in Spreuken 3 vers 9-10
Eer de HEER met al je rijkdom,
met het beste van de oogst.
10  Graan zal je voorraadschuren vullen,
je kuipen lopen over van wijn.

Wanneer je dit ontdekt, dan hoef je niet de bekende vragen te stellen als: “moet je iedere
maand je tiende geven? Of “Geef ik nu m’n tiende deel over het netto of over het brutobedrag
van mijn inkomsten?” Als je dit pakt met je hart, dan zul je de tiende willen geven van AL je
inkomsten.
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DE TIENDE GETUIGT DAT JEZUS LEEFT

Hebreeën 7 vers 8
Bovendien worden in het ene geval tienden ontvangen door sterfelijke mensen, in het andere
door iemand van wie wordt getuigd dat hij leeft.

De wereld ziet dat Jezus leeft in je leven wanneer je de tiende gaat geven aan Hem. Geliefde
mensen, ik zeg dit niet zodat je je verplicht voelt. Want echt alleen door de genade van God is
onze kerk, New Creation Church, een kerk geworden die graag de tiende brengt. Maar ik gun
je de openbaring van de tiende, want waar openbaring is, daar is geloof.

Wanneer je je tiende geeft, dan zegen je ook de generaties in je schoot, net zoals bij Abraham
gebeurde toen hij zijn tiende aan Melchisedek gaf.

Hebreeën 7:9-10  
Zo zouden we dan kunnen zeggen dat ook Levi, de ontvanger van tienden, tienden
afgedragen heeft, en wel via Abraham, 10 aangezien Levi nog in de schoot van zijn vader was
toen Melchisedek Abraham tegemoetkwam.

De Bijbel zegt dat Levi, die nog niet geboren was, zijn tiende gaf in Abraham. Dus welke is
groter/waarachtiger – het priesterschap van Melchisedek (gebaseerd op genade – je wil) of het
levitische priesterschap (gebaseerd op de wet – je moet)? Welke vorm van tiende geven is
grootser – in Jezus’ ogen? Die van ‘openbaring’ of die van ‘je moet’, door de wet, bedreiging en
schuldgevoelens. Natuurlijk. Die van openbaring!

Geliefde mensen, ontvang dit. Ontvang deze openbaring over de tiende en de enorme zegen
die erbij hoort voor jou en je nageslacht. En je zult zien en meemaken dat Hij, Jezus, leeft.

Belangrijk
New Creation Church gelooft dat de tiende van ieder in hun eigen lokale kerk thuishoort.
Wanneer je New Creation Church eens bezoekt of geraakt wordt door ons onderwijs: dan
verwijzen je wat de tiende betreft heel graag naar je eigen lokale kerk.

5.


